
Zápisnica 

 
        o zasadnutí obecného zastupiteľstva, ktoré sa uskutočnilo 24. februára 2020. 

 
 
 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny   
Počet obyvateľov obce, ktorí sa zúčastnili zasadnutia: 2 
Ďalší prítomní: Mgr. Norbert Varga - tlmočník, zástupcovia firiem VIWO a ATRIOS 
     
Návrh bodov programu: 
 

1.  Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva (OZ) 
2.  Správa o udalostiach po poslednom zasadnutí OZ 
3. Prezentácia firiem VIWO a ATRIOS 
4. Prerokovanie tém súvisiacich s dňom obce 
5. Prerokovanie plánovaných všeobecne záväzných nariadení (VZN) 
6.  Prerokovanie žiadostí a iných aktuálnych tém 
 
 
Zasadnutie OZ otvoril a viedol starosta obce, Lajos Iván. Obecné zastupiteľstvo súhlasilo s 
navrhovanými bodmi programu. Hlasovanie: za 5, proti 0, zdržal sa 0. 
 
Za overovateľov zápisnice navrhol nasledujúcich poslancov: 
 
MVDr. László Láng 
László Farkas 
Hlasovanie: za 3, proti 2, zdržal sa 0. 
 
Zapisovateľka: Ing. Erika Jakli 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



2. Správa o udalostiach po poslednom zasadnutí obecného zastupiteľstva (OZ) 
 

Lajos Iván informoval o splnení návrhov uznesení predchádzajúceho zasadnutia.  
Iván: 
- Údaje z evidencie obyvateľstva: 1 narodenie, 3 úmrtia, 7 prisťahovaní, 2 odsťahovaní. Počet 
obyvateľov obce: 2128.  
- 29. január – rokovanie s inžiniermi D4R7 ohľadne uzatvorenia cesty vedúcej von z obce. 
- 30. január – preskúmanie - sondovanie kanalizácie obytnej časti Póšfa. 
- 3. február – stretnutie starostov v obci Gabčíkovo v súvislosti s pokračovaním na projekte 
materskej školy. 
- 5. február – schôdza Agroprameň v Lehniciach v súvislosti s projektmi. Odklad do konca mája, 
júna. 
- 10. február – ustanovujúca schôdza Dobrovoľného hasičského zboru obce Holice. 
- 13. február – porada s firmou Valbek o pokračovaní R7. 
- 15. február – detský karneval v kultúrnom dome v Holiciach. 
- 18. február – konferencia združenia podnikateľov BNI na základe pozvania spoločnosti Energy 
projekt.  
- 22. február – pochod „Dőre“ v Budafe. 
- 24. február – začalo sa vyčistenie zberného dvora – Fontee, HTC s.r.o. 
 
Ďalšie aktivity: 

o Prebieha sa odvoz 91 t rozdrvenej drevnej hmoty 

o Prebieha sa zavedenie elektriny do cintorína v časti Malá Budafa 

o Je naplánovaná rekonštrukcia vchodov do nájomných bytov 

o Ponuka firmy EnergyProject na prečistenie vykurovacieho systému nájomných bytov a 
revíziu plynových kotlov. 

 
3. Prezentácia firiem VIWO a ATRIOS 

 

Medzi týmito 2 firmami sa došlo k fúzii a spoločne by chceli vytvoriť priemyselnú zónu v časti 
obce Veľká Budafa. Zástupcovia uvedených firiem prezentovali svoje plány a predstavy. 
 

4. Prerokovanie tém súvisiacich s dňom obce 

 

− Farkas – je vôbec  potrebný tento deň obce? Ja považujem za oveľa lepšie, ak by táto dotácia 
bola použitá na dni Kondoroš.  
− Iván – získali sme túto dotáciu, dni obce musíme zorganizovať z vlastných zdrojov a suma 
bude refundovaná počas novembra. Musíme pozvať 140 zahraničných hostí. 4. marca sa stretnem s 
koordinátormi: s Kristínou Fehér a Tiborom Tóthom. 
− Viola – doterajšia prax ukázala, že dni obce prebiehali v znamení vzájomného súťaženia 
starostov. Dni obce sa zorganizujú pre obyvateľov obce. Avšak väčšinu hostí tvoria cudzinci. Teraz 
uvidíme veľkolepý program s veľkou organizáciou. Ako vidím, tu všetko sa bude točiť okolo 
ľudovej hudby. Teraz však zachádzame do druhého extrému. 
− Iván – ľudová hudba predstavuje program s dĺžkou max. 1 hodiny, hostia nevystupujú. Už 
pracujeme na programe obecného dňa, pokúšame sa osloviť aj miestnych talentov. 



− Usačov – Preteky v organizovaní obecných dní sa začali pred 20 rokmi. Obec Malé 
Dvorníky až do dnešného dňa má kvalitný program. Problém je to, že program nie je kvalitný a nie 
je pre miestnych obyvateľov. Čo sa týka budúcnosti, nie som si celkom istý v tom, že obec 
potrebuje práve toto. Posledný deň obce zorganizovaný s podporou 25 000 € na strane obce 
znamenal náklady vo výške 2000 €. 
 
 

5. Prerokovanie plánovaných všeobecne záväzných nariadení (VZN) 
 
 Všeobecne záväzné nariadenie o udeľovaní Čestného občianstva Obce Holice, Ceny Obce Holice 

a Ceny starostu Obce Holice 

 

− Iván – modifikovali sme nariadenie, odstránili sme časť obsahujúcu peňažné odmeny. V 
prípade, ak by nejaký návrh na vyznamenanie nebol schválený, môže byť prerokovaný po uplynutí 
4 rokov. 
− Usačov – ak by daná osoba medzitým zosnula, vyznamenanie mu bude udelené „in 
memoriam“. 
 
 
Všeobecne záväzné nariadenie o niektorých podmienkach držania psov v Obci Holice 
 
− Iván – môže byť zahrnutí do neho, ak by pes zranila nejakého človeka „alebo iné zviera“. 
− Farkas – na základe čoho bude sankcionovaný ten, kto nedodrží toto nariadenie? 

− Pecsuk – v tomto prípade, ak pes chytí potkana, môže byť vyrubená pokuta? 

− Iván – ako by mal byť vyriešený chov psov? 

− Láng – existuje predpis, ktorý upravuje, koľko psov môže byť chovaných na 1 m². 
− Usačov – toto nariadenie je skoro úplne totožné so zákonom o držaní psov z r. 2002, ktorý 
bol novelizovaný v r. 2017. Nie je potrebné ho schváliť, zákon je nadriadený nad neho. Dôležitejšie 
veci môžu byť zverejnené v Hlásniku. 
− Iván – v nariadení môžeme zadefinovať, na ktoré miesta sa nesmú vstúpiť so psom. 
 
 
Všeobecne záväzné nariadenie o úhradách za poskytované služby Obcou Holice a úhradách za 
prenájom hnuteľného a nehnuteľného majetku Obce Holice 
 

− Iván – doplnili sme jednotlivé ceny. 
− Usačov – bolo by to reálne v tom prípade, ak by sme vedeli, koľko musí obec platiť za 1 deň 
- napr. za kúrenie, elektrinu. 
− Viola – aj politické strany majú príjmy zo štátneho rozpočtu, aj ony by mali platiť nájomné. 
− Iván – spotreba elektriny a plynu je vypočítaná podľa aktuálnych cien. 
− Pecsuk – nemali by sme spraviť rozdiel medzi nájomným za 1 hodinu a jeden deň? 

− Usačov – občania našej obce nech neplatia za kar! 

 
OZ berie na vedomie všeobecne záväzné nariadenia.  
 
 

7.  Prerokovanie žiadostí a iných aktuálnych tém 
 

• Žiadosť - žiadateľ: László Deér 



− Iván – nakoľko má problémy súkromného charakteru, žiada o uprednostňovanie svojej 
žiadosti. 
− Viola – počas uplynulých 15 rokov požiadal o nájomný byt minimálne 5-krát a nasťahoval a 
vysťahoval sa. Navrhujem dodržanie poradia. 
Hlasovanie: za 5, proti 0, zdržal sa 0.   
 


